
Vraag nr. 92
Van: Therese van den Eventuin- Bogaerts Sgb
Onderwerp: Centrum Bakel
Dd: 20-12-2019

We houden de  ontwikkeling  rondom centrum Bakel nauwlettend in de gaten.
Er zijn veel zaken die voor ons niet duidelijk zijn. Daarom toch een paar vragen:

1 Is er een programma van eisen opgesteld rondom de ontwikkeling van het centrum van 
Bakel?
2 Zo nee, waarom niet?
3 Zo ja, mogen wij deze dan ook ontvangen?
4 En als er een programma van eisen is, hoe staat dit dan  in relatie tot de ontwikkeling van 
de MFA in Bakel.

Een hartelijke groet van Therese van den Eventuin-Boogaerts raadslid  Sociaal Gemert-
Bakel


